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Osnutek
resolucije
sprejet
s pripom-
bami

Razprave o osnutku občinske resolucije za
prihodnje leto na sami seji skupščine ni bilo
veliko. Zdi se kot da so delegati vzeli na znanje
dejstvo, da bo v svoji novi preobleki z uvedbo
ukrepov, ki jih je Zvezni izvršni svet posredo-
val v razpravo in o katerih bo odločala Zvezna
skupščina 12. novembra, dobili tudi nekoliko
drugačno vsebino. To pa ni pomenilo, da bi jo
umaknili iz dnevnega reda. V svoji vsebini
namreč vsebuje dane možnosti razvoja v naši
občini izhajajoč iz rezultatov dosedanjih pred-
vsem pa letošnjih razvojnih rezultatov.

Dve konkretni pripombi sta prišli iz KS in
sicer je KS Podpeč-Preseije predlagala še uvr-
stitev izgradnje vodovoda, KS Brdo pa je izra-
zila pomislek, da je investicija SCT preblizu
naselja. Zbor združenega dela ni posegel v raz-
pravo. Več pripomb pa je bilo danih v družbe-
nopolitičnih organizacijah.

Občinski sindikalni svet smatra, da še vedno
načrtujemo neuresničljive cilje, pri čemer smo
še preveč načelni. Z ozirom na to, da razvojni
cilji letos ne bodo uresničeni, predlagajo, da se
pripravi analiza vzrokov za takšno stanje, pri
snovanju resolucije pa bi kazalo bolj vključiti
tudi OZD neposredno. Na mestu je bila tudi
zahteva (nanaša se bolj na mestno resolucijo, ki
je bila tudi predmet skupščinske razprave), po
pospešenem uresničevanju v srednjeročnem
planu opredeljenih ciljev za hitrejši razvoj juž-
nega dela Ljubljane kot tudi nujnost ugotavlja-
nja odgovornosti za zamude pri komunalnem
opravljanju industrijskih con in vzrokih za od-
poved že znanih investitorjev v teh conah. Ob
tem so posredovali tudi vrsto povsem konkret-
nih pripomb k posameznim poglavjem.

Delegati OK ZSMS pa ugotavijajo, da reso
lucijski zapis »da je potrebno predvsem izvozni-
ke na konvertibilno tržišče stimulirati z ustrez-
no politiko, olajšavami pri plačevanju davkov
in prispevkov« kot želja ni izrečen prvič, ven-
dar žal še vedno brez večjih uspehov. Zahteva-
jo izdelavo konkretnih predlogov za spremem-
bo omenjene zakonodaje, kar je treba izposta-
viti v najvišjih delegatskih telesih. Skratka, za
vse številne sicer dobre a žal načelne usmeritve
je potrebno izdelati konkretne programe s kon-
kretnimi zadolžitvami za oživljanje le-teh
v vsakdanji praksi.

Delegati so podprli tudi nekatere pripombe
izvršnega sveta k sami resoluciji, glasovali pa so
tudi za dve strani pripomb, ki jih je občinski
izvršni svet oblikoval k osnutku resolucije me-
sta Ljubljane za leto 1988.


